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INDEPENDENTS-ERC 

Persistirem 
Independents-ERC, com a grup, tre-
ballem d'una manera constant sobre 
eis diferents aspectes de la realitat de 
Santa Eulalia de Ronçana amb la 
convicció de servei a la gent. A tot-
hom, sense matisos, amb to mesurât 
i l'ànim positiu. Això comporta ser 
presents en tots els ambits en qué, 
com a oposició, tenim e! dret i el 
deure d'actuar. 

De fet, ja hem repetit més d'una 
vegada que des de l'inici d'aquesta 
legislatura, la supressió de la Comis-
sió delegada per part de! govern 
afectava directament la possibilitat 
d'estar informats d'una manera pun-
tual de l'activitat del govern i redu'ia, 
respecte la legislatura anterior, la 
presencia i capacitai de l'oposició en 
el dia a dia del nostre consistori. 

Però no sembla que, ara com ara, les 
coses hagin de variar i les decisions 
que pren el govern local massa 
sovint es prenen portant els temes 
dau en forma de "punts urgents" 
del Pie. Eis "afers urgents i sobrevin-
guts" existeixen com a solució per 
resold re en Pie sobre aspectes del 
quals prèviament, i per raons de pes, 
no hagin pogut ser informats als 
diferents grups amb representativitat 
a l'ajuntament. Això vol dir que l'és 
d'aquesta fòrmula ha de tenir un 
carácter extraordinari i, fins ara i 
entre alíres temes importants, ens 
hem trobat que crédits que, segons 
el nostre punt de vista, no responen 
positivament a les necessitats del 
pöble 0 reduccions de personal que 
afecten la capacitat de treball (i que, 
com s'ha demostrat representaven la 
possibilitat d'entrar en litigis legáis 

que l'ajuntament ha d'afrontar amb 
poques garanties) s'han entrât en el 
Pie com a "afers urgents i sobrevin-
guts" quan és ben evident que el 
mecanisme per prendre una decisió 
així ni s'improvisava ni, per tant, no 
era res sobrevingut sinó pensât i 
efectuat amb temps. 
Ara ens hem trobat que la resposta 
al finançament de deutes a proveï-
dors régulât per Decret pel govern 
central, una qüestió fonamental pel 
bon funcionament del nostre ajunta-
ment pels propers deu o quinze anys 
per la quantitat d'interessos que pot 
acabar générant i que aniran a parar 
a les arques deis bancs que actúen 
coordinadament amb el govern de 
Madrid, també s'ha portât a débat 
utilitzant aquesta formula "d'afer ur-
gent i sobrevingut", amb tot el que 
suposa. Suposa, per exemple, que el 
pia d'ajust que comporta també va 
ser portât al Pie sense possibilitat 
d'anàlisi previ i que les xifres que s'hi 
pretenen eixugar contenen segons els 
nostre punt de vista un traç poc fi, de 
posar-ho tot un un sac i anar fent. 
Perqué no és el mateix deure 50 (o 
100) euros a un provéidor locai que 
deure'n algun centenar de miler a 
una gran empresa que ofereix un ser-
vei i amb la qual es pot negociar 
d'una manera ben diferent. Encara 
sort que, preveient algunes de les par-
tides que es vollen incloure en aquest 
pia d'ajust vam demanar que es revi-
sessin, cosa que ens han fet estalviar, 
com a pöble, més de 200.000 euros 
d'hipotètic deute i que reaiment eren 
diners ja previstos en acords amb 
alguna d'aquestes empreses i que ja 
estaven cob rad es a compte. 

Però tot plegat ens fa pensar en qué 
sense confiança difícilment hi pot 
haver coMaboració i unitat d'accio. 
Això també es va poder mostrar en 

el débat de Canal SET que malaura-
dament i per motius tècnics només 
van poder veure aquells dutadans i 
dutadanes que el van seguir en 
directe. La contundènda mostrada 
pels nostres représentants a l'ajunta-
ment té sentit si es valora com a res-
posta a situadons sobre les quais ens 
sembla que hi ha una mala actuado 
del govern. 
Per aixö, ara que sabem que el go-
vern té la intenció de canviar el ser-
vei de recoliida d'escombraries porta 
a porta, que ha esdevingut segons el 
parer general en un gran èxit de tota 
la població pel grau de consciénda 
que la gent del pöble ha anat guan-
yant fins a ser un dels pobles amb un 
grau més alt de recoliida selectiva de 
la comarca (un 77% del total, res-
pecte al 38% de mitjana de la co-
marca), ara que el govern local té la 
intendó dara de tornar al passat 
amb contenidors a les cantonades ja 
anundem que Independents-ERC es 
manifesta totalment contrariat. Inten-
tarem dones, en les properes setma-
nes de fer una reflexió que afecti tots 
els aspectes que cal tenir en compte 
per prendre una decisió com aques-
ta i a banda del necessari raonament 
economic que fa viable el sistema de 
recollida actual, també volem fer 
esment al fet que des l'Agénda de 
Résidus de Catalunya s'està treba-
llant per aplicar una forta pujada en 
eis canons de résidus, el que donará 
Hoc a que I'escenari en poc temps 
pugui ser del tot diferent a Tactual o 
que considerem un errors el canvi 
proposât amb conseqüéncies am-
bientáis i économiques importants. 

En tot cas, si que estem ben oberts a 
intercanviar opinions per poder arri-
bar a una soiudó que fad prevaler la 
qualitat en aquest aspecte tan 
important per la vida del pöble. 
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